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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A valóságban mi alapján került a Kaposvári SZC 
Rudnay Gyula Szakgimnáziuma, Szakközépiskolája és Kollégiuma azon oktatási intézmények
listájára, ahova a kormány iskolaőrt rendel ki 2020 szeptemberétől?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2020. augusztus 4-én adtam be korábbi, „Mi alapján került a Kaposvári SZC Rudnay Gyula 
Szakgimnáziuma, Szakközépiskolája és Kollégiuma azon oktatási intézmények listájára, ahova a 
kormány iskolaőrt rendel ki 2020 szeptemberétől?” című kérdésemet. Erre azért volt szükség, mert 
a hivatalos kormányzati kommunikáció szerint (amit a választ jegyző Dr. Rétvári Bence államtitkár 
úr is egy az egyben visszaadott) az iskolák maguk kérték az iskolaőröket a tankerületi központoktól.
Ezzel szemben – mint ahogy ez a sajtó és a média híradásaiból kiderült – több iskolaigazgató a 
minisztérium által közzétett listából tudta meg, hogy az ő intézménye is ott szerepel, annak ellenére,
hogy onnan egészen biztosan nem érkezett ilyen kérés. Így tehát kijelenthető: az államtitkár úr a 
válaszában olyan állítást tett, aminek a valóságértékét számos érintett cáfolta.

Ám ha ettől a részétől el is tekintünk: a minisztériumnak tudnia kell arra válaszolnia, hogy például 
az iskolában hányszor volt szükség rendőri intézkedésre, hány eljárás indult, illetve zárult le. Éppen 
ezért megismétlem a korábban már beadott, de Önök által nem megválaszolt kérdéseket.

Tisztelt Miniszter Úr!

A következő kérdésekben kérem tájékoztatását a kérdés címében szereplő tanintézménnyel 
kapcsolatban, ezúttal sorosozás és mellébeszélés nélkül:

Ki kezdeményezte az iskola kijelölését iskolaőr kirendelésére? A tanintézmény, a minisztérium, a 
Klebersberg Központ, esetleg más politikai vagy szakpolitikai szereplő? 

Mi a konkrét indoka az iskolaőr kijelölésének ebben a tanintézményben? 



Az elmúlt egy évben hányszor volt szükség rendőri intézkedésre, illetve hányszor indult 
rendőrségi eljárás bármilyen, az iskolában történt eset nyomán? 

Az elmúlt egy évben hány lezárt fegyelmi eljárásra került sor diákokkal szemben, erőszak 
vagy erőszakkal való fenyegetés miatt? 

Az elmúlt egy évben hány, utólagos orvosi ellátást igénylő erőszakos cselekmény történt az 
iskolában? 

Történt-e egyeztetés a tanintézménnyel az iskolaőr kirendelésére történő kijelölés előtt? 

Történt-e egyeztetés a települési önkormányzattal, illetve az illetékes rendőrkapitánysággal 
az iskolaőrnek a tanintézménybe történő kirendeléséről és hatásköréről? 

Megtisztelő válaszát köszönöm!

Tisztelettel:

Dr. Oláh Lajos 
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